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Fra utstillingen vinterrom i Øksfjord 17. januar 2007   



   
 
Saken ble behandlet for lukkede dører.  

PS 001/07 KLAGESAK  
Unntatt offentlighet jfr. Off.loven § 5 og 6, samt forvaltningsloven § 13. 
 
 
Møtet ble åpnet for publikum. 

PS 002/07 KONTROLLUTVALGETS SEKRETARIAT - ETABLERING AV 
INTERKOMMUNALT SELSKAP (IKS) 

 
Forslag til vedtak: 
 
1. Loppa kommune slutter seg til å opprette et interkommunalt selskap (IKS) 

Kontrollutvalgssekretariatet i Vest-Finnmark IKS/ Oarje-Finnmárku SGO Dárkkistanlávde-
gottečállingoddi    

2. Loppa kommune gir sin tilslutning til selskapsavtale, inntatt i vedlegg 1 til 
saksframlegget. 

3. Loppa kommune slutter seg til at selskapets forretningsadresse og hovedkontor skal 
plasseres i Alta kommune. 

4. Som Loppa kommunens representant i representantskapet velges for 2007: 
1. …………………………………………………………….. 
 
Som vararepresentant velges: 
1. …………………………………………………………….. 

 
5. Loppa  kommunens innskudd i selskapet settes til kr 20.000,-, herav innbetales kr 20.000.  

Beløpet dekkes ved bruk av generelt disposisjonsfond. 
 
6.   Loppa kommune forplikter seg til å bli i selskapet minimum 3 år fra stiftelsesdato. 
 
 
Vedtak i Formannskapet - 31.01.2007: 
Som innstillinga. Enstemmig vedtatt. 
 

PS 003/07 FORVALTNINGSREVISJONSPROSJEKT RUTINER VED 
SAKSBEHANDLING AV ØKONOMISK SOSIALHJELP 

 
Forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar forvaltningsrevisjon "rutiner ved saksbehandling av økonomisk 
sosialhjelp" til orientering. Kommunestyret registrerer at samtlige av revisjonens og 
kontrollutvalgets anbefalinger er etterfulgt gjennom utarbeidelse av nye prosedyrer og rutiner 
innenfor tjenesteområdet. 
 
Vedtak i Formannskapet - 31.01.2007: 
Som innstillinga. Enstemmig vedtatt. 
 
 



PS 004/07 BALLBINGER - ETABLERING OG FINANSIERING 
 
Forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret er positive til å etablere ballbinger i Nuvsvåg, Bergsfjord og på 
Sandland. Dette innenfor en totalramme pålydende kr. 551 000,- i Bergsfjord, kr. 505 
000,- i Nuvsvåg og kr. 465 000,- på Sandland. 

2. Dette forutsetter at det innvilges tippemidler til den enkelte anlegg og at det søkes på 
samtlige andre tilskuddsordninger. Videre forutsettes det høy grad av dugnadsinnsats 
- som skissert i saksfremlegget. 

3. Rådmannen budsjettregulerer ballbingene i kapitalbudsjettet når evt. tippemidler er 
innvilget. Egen forskuttering av tilskudd foretas ved hjelp av likviditetsbeholdningen. 

4. Dersom det blir behov for kommunale midler til fullfinansiering, benyttes fortrinnsvis 
investeringsfondet til dekning av dette. Kommunestyrtet skal i så tilfelle ha saken 
forelagt til endelig behandling. 

 
Vedtak i Formannskapet - 31.01.2007: 
 
Som innstillinga. Enstemmig vedtatt. 
 

PS 005/07 ET SOLIDARISK OLJEFOND 
 
Forslag til vedtak: 

1. Kommunene tilsluttet Vest-Finnmark Regionråd legger til grunn for den videre 
behandling av spørsmålet om fordeling av eiendomsskatt det vedtak som styret i Vest-
Finnmark Regionråd gjorde i sitt møte 20.-21.november 2006, sak 45/06. 

2. Kommunene i Vest-Finnmark Regionråd vil støtte det utredningsarbeidet som Øst-
Finnmark Regionråd har tatt initiativet til og som støttes av fylkesmannen.  Når 
utredningsarbeidet er lagt fram ber en om at styret i regionrådet behandler spørsmålet 
på ny og fremmer sin endelige konklusjon for sine respektive kommunestyrer. 

 
Vedtak i Formannskapet - 31.01.2007: 
Som innstillinga. Enstemmig vedtatt. 
 
 

PS 006/07 HØRING - AMBULANSEPLAN 2008 - 2018 HELSE FINNMARK 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
AMBULANSEPLANEN HELSE FINNMARK 2008-2018 
 
GENERELT: 
 
Det er meget bra at Helse Finnmark har utarbeidet en ambulanseplan med en langsiktighet 
som gir forutsigbarhet i hvilke akuttberedskap man skal ha i Finnmark. 
 
Erkjennelsen av at Finnmark både geografisk og klimatisk er svært spesiell i forhold til andre 
deler av landet. 



 
Avhengighet av et robust tilbud er overordnet og stiller store krav til både kompetanse og 
erkjennelse av den faktiske situasjon. 
 
Enhetsprisen for å drive helsetjenesten i vårt fylke er derfor både utfordrende og krevende for 
alle nivåer. 
 
Det er derfor noe tvilsomt at transport av helsepersonell skal bringes inn i plandokumentet 
slik dette nå er gjort. 
 
Loppa kommune mener at samarbeidet med Helseforetaket når det gjelder transport av 
helsepersonell er svært viktig, men må kunne avtales utfra faktisk bruk. Overordnede 
styringsmyndigheter forutsetter gode samarbeidsrelasjoner mellom foretakene og 
kommunene.  
 
Kommunen har aldri vært imot å samarbeide med Helse Finnmark, men ønsker en 
kostnadsfordeling utfra faktisk bruk av fartøyet. 
 
Loppa kommune har indirekte vært krevd for beredskapskostnader for bruk av 
båtambulansen i andre kommuner.  
 
Uansett så betinger fremlagte ambulanseplan et gjensidig, og likeverdig samarbeid med 
Helseforetaket, og de enkelte kommuner i fremtiden for å sikre en kvalitativ betryggende 
tjeneste for innbyggerne.  
 
 
BÅTAMBULANSEN: 
 
Ambulanseplanen bør i spesifikasjonene på ambulansefartøy sette kontraktsfart til minimum 
30 knop. 
 
Fartøyet skal kunne dekke det fartsområde, som ambulansefartøyet skal betjene. 
 
Det er en korrekt konklusjon at ambulansefartøyet stasjoneres i Øksfjord, hvor hensynet for 
den geografiske bosettingen som er i området tas til følge. 
 
Akuttjenesten må hele tiden ha brukeren i sentrum, og annet alternativ vil være i strid med 
dette. 
 
Samtidighetskonflikt for akuttberedskapen i området vil alltid være tilstede, når 
ambulansefartøyet er i andre akuttoppdrag. 
 
Helse Finnmark må synliggjøre hyppigheten av samtidskonflikter i Ytre Altafjord/Hasvik og 
Loppa ved planlagt bruk av båtambulansen.  Dette utfra faktisk bruk og befolkningstetthet 
som vi er i tvil er riktig jfr.side 77 i Ambulanseplanen? 
 
BILAMBULANSEN: 
 
Når det gjelder bilambulanse støtter Loppa kommune opplegget med en akuttbil og dagbil, 
samt til rådet bemanning. 
 
En ressursutnyttelse i bruk av personell på biler til ambulansefartøyet bør være av interesse 
for alle parter, da en vil få en tverrfaglig samarbeid som styrker tjenesten totalt sett. 
 



Integrering av bil og båtambulanse bør rendyrkes mer enn hva ambulanseplanen legger opp 
til med Helse Finnmark og ambulansebåtreder. 
 
Dagbil ved stasjon Øksfjord må videreføres jfr.dagens ordning kl 0800-2000.  Dette fordi 
avstandene Hammerfest/Tromsø vanskeliggjør retur stasjon innen kl 1600. 
 
Dagens kapasitet ved Øksfjord Helsesenter er sprengt, og eventuelle ledige arealer må 
utnyttes til utvidelse av sykehjem/demensomsorg i nær fremtid. 
 
Dagens stasjonering av bilambulansen kan med enkel oppgradering med fordel fungere vel så 
bra, enn ved å beslaglegge vitale arealer ved Øksfjord Helsesenter. 
 
 
Vedtak i Formannskapet - 31.01.2007: 
Som innstillinga. Enstemmig vedtatt. 
 
 

PS 007/07 SØKNAD OM KJØP AV TOMT PÅ ØRA 
 
Forslag til vedtak: 
Loppa kommune avslår søknad om kjøp av kommunal tomt gnr 5, bnr 113 på Øra på 
Sandland.  
 
Tomta ligger i LNF-C område i kommuneplanens arealdel, her tillates ikke bygging av 
fritidsboliger. 
 
Behandling i Formannskapet - 31.01.2007: 
Marie Pedersen ble enstemmig erklært inhabil i sakens behandling. 
 
Vedtak i Formannskapet - 31.01.2007: 
Som innstillinga. Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 


